
Dagsorden skolebestyrelsesmøde onsdag den 7. juni 2023 
Kl. 17.30 – 19.45 På Enghave Plads 

Forældre: Poul, Faisal, Didde, Susanne, Ane og Saadou, Søren og Per (VUG) 
Elever: Lilje (9.d og Asia (9.d) 
Medarbejdere: Lene, Peter 
Ledelse: Jeanne, Johannes og Benedicte, Thomas 
Afbud: Lilje og Asia 

Dagsorden 
 

  Tid  

1.Godkendelse af 
dagsorden 

 Besluttes 17:30-17:35  

2.Nyt fra 
- elever 
-medarbejdere 
- ledelse 
- forældre 

 Meddelelse
r 

17.35-17.50 Medarbejdere: 
Peter fortæller om fint 
åbent hus arrangement 
på Saxo. 
Grøn uge var et hit på de 
værksteder Peter har 
været omkring. Nogle 
børn er udfordret af de 
ændrede rammer – men 
overordnet en succes.  
Legepatrulje/konfliktmæg
lere er en rigtig god ide. 
Aktuelt taler 3. klasserne, 
som er på vej over i 
mellemtrinnet, meget om 
de 5. klasses elever de 
kender i forvejen. 
 
Ledelsen: 
Jeanne fortæller om 
hvordan de kommunale 
besparelser skal udrulles 
på skolerne.  
 
Ansættelser og opsigelser 
i forbindelse med 
skoleårets afslutning blev 
gennemgået.  
Der fortælles om hvordan 
vi støtter op om nye 
lærere. Blandt andet har 
vi indført at der er en 
mentor på hver afd. 
 
Forældre: 
Søren fortæller om 
Dialogkaffe sidste fredag. 
Det var en god oplevelse, 



med gode spørgsmål fra 
tilfredse forældre. 
 
Søren refererer fra 
dialogmøde i BUU. Søren 
var på workshops ang. 
digital dannelse og senere 
mødetid. Her indhentede 
han inspiration til den 
videre drøftelse i 
skolebestyrelsen. 
Derudover var der også 
punkter om børn i 
udsatte positioner, 
lektier. 
Næste Dialogmøde er d. 
16. nov 2023.  

3 digital dannelse 
  

Drøftelse 
Skal skolen 
have en 
læseplan for 
dette? 
Samt digitale 
krænkelser 

 17.50-18.20  
 
Jeanne melder tilbage at 
hun har spurgt 
medarbejderne. Der 
efterlyses en læseplan for 
dette.  
Der er enighed i 
bestyrelsen om at der 
skal gåes videre med at 
lave en læseplan.  
Det aftales at udvalgte af 
skolens faglærere laver et 
bud på en læseplan, som 
kan fremlægges på 
kontaktforældremøde i 
november 2023.  
 
 
 
Søren bringer muligheden 
for digitalt kørekort for 
forældrene på banen. 
Han foreslår at det er 
bestyrelse og 
kontaktforældre der 
bærer ideen videre.  
 
Det problematiseres om 
det ikke kun vil være 
’tordensskjolds soldater 
der møder frem.  



 
Thomas, udskolingsleder, 
anbefaler at man skeler 
til det årlige ’en teenager 
i familien’. 
Der tales ind i at dette vil 
være interessant fra 3. 
klassetrin. 
 
Punktet om digitalt 
kørekort tages op igen på 
senere møde, hvor Poul 
og Søren vil fremlægge et 
bud på hvordan 
’konceptet’ kunne tage 
sig ud.  
 
Der fremføres at skolen 
bør have en plan/strategi 
for hvordan digitale 
krænkelser takles.  
Jeanne spørges om hvor 
stor udfordringen er på 
TDS. Jeanne fortæller at 
der ikke er så mange 
tilfælde, men at når det 
rammer, rammer det 
hårdt.  
Forældre i 
Skolebestyrelsen laver et 
oplæg til dette. 
 
 
 
  
 
 

4. 7.kl sammenlægning Redegørelse 
for de mange 
elever, der har 
valgt at skifte 
skole på 7. 
årgang: 
Hvordan 
skolen vil sikre 
trivslen på den 
nuværende 7. 
årgang og 
generelt i 

Thomas, 
afd.leder 
for 
udskolinge
n deltager 
under 
dette punkt 

18.20-18.30 Thomas fortæller om 
hvad man har valgt at 
gøre og om 
bevæggrundene for 
dette.  
 
Der stilles spørgsmål – 
blandt andet i hvor høj 
grad der er oplevet 
henvendelser fra 
forældre på baggrund af 
sammenlægningen.  



udskolingen? 
Hvorfor skolen 
ikke har 
inddraget de 
tre andre 
klasser i 
forbindelse 
med 
klassesammen
lægningen på 
7. årgang? 

 
Det anføres fra 
skolebestyrelsesmedlem 
at der ved evt. fremtidige 
sammenlægninger, 
indkaldes til 
forældremøder for alle 
forældre.  
 
Thomas fortæller om 
trivselstiltag der er 
igangsat  
 
Skolekonsulent har været 
inde over og lave 
klasseindsatser. Dette 
fortsætter i 8. klasser. 
 
Der arbejdes med 
trivselsgrupper, som 
mødes med lærere i 
frikvarter og spiller spil 
mm. 
 
Der arbejdes med 
Perspekt 2.0 
 
Der vil være udvidet to-
lærerordning resten af 
året.  
 
Løbende 
opfølgningssamtaler med 
de 8 elever fra c-klassen, 
der er blevet på skolen. 

4. national trivsel 2023 Jeanne viser 
denne 

 18.30-18.45 Jeanne gennemgår 
elevtrivslen på TDS, 
sammenlignet med 
Danmark, København og 
lignende Vesterbroskoler. 
TDS har en generelt god 
måling af elevernes 
trivsel. Skolen ligger på en 
16. plads i kommunen.  
 
Der opleves ro og orden 
på skolen. 
 



Eleverne oplever ikke en 
høj grad af støtte og 
inspiration.  
 
92 procent oplever at 
være i social trivsel. 
 
Der gives i målingen 
udtryk for at eleverne 
synes toiletterne er 
uhumske.  

4. evt. Der stilles 
spørgsmål til 
om det er god 
bestyrelsesme
dlemskotume 
at gå ind i 
sager ang. 
eget barns 
klasse. 

  Der er generel enighed 
blandt forældrene i at der 
bør være fokus på at 
holde en armslængde til 
eget barn/eget barns 
klasse i forbindelse med 
at gå ind i sager.  

 


